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Vereniging Haagse Bowls 
 

Beste Leden van de Haagse Bowls, 

Voor jullie ligt de eerste uitgave van de nieuwsbrief in 2018. Graag heten wij Rolf Wattendorff van harte welkom 
in de redactie van de nieuwsbrief. Hij zal in de loop van het verenigingsjaar het uitbrengen van de nieuwsbrief 
steeds meer voor zijn rekening gaan nemen  
Deze editie besteedt bijzondere aandacht aan Gé Lelieveld, die als secretaris een belangrijke rol gespeeld heeft in 
ons verenigingsleven. 
Verder zijn er mededelingen van het bestuur over het gebruik van “werkeloze” privé aangeschafte bowlsballen, een 
impressie van pannenkoekenmaaltijd en nieuwjaarsdiner en stellen de drie nieuwe leden die sinds 1 januari 2018 de 
Haagse Bowls hebben versterkt, zich aan ons voor. 
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In memoriam Gé Lelieveld 

2 December 1929 – 11 April 2017  

Met dit in memoriam gedenken wij Gé Lelieveld, die in de Vereniging Haagse Bowls door 
zijn warme persoonlijkheid een belangrijke rol gespeeld heeft in het verenigingsleven. 
 Hij werd op 6 februari 2003 lid van de Haagse Bowls op aanbeveling van zijn buurman 
Herman Breussers. Zijn enthousiasme voor het spel viel al spoedig op zodat hij in maart 
2004 werd gevraagd lid te worden van de wedstrijdcommissie. Met zijn positieve instelling 
werd hij in 2005 bestuurslid als penningmeester en opvolger van Pim Osieck. Door het 
tussentijdse vertrek van de secretaris Herman Breussers naar het Noorden des lands nam hij 
bovendien in dat eerste bestuursjaar voor drie maanden, tot de eerstvolgende ALV, ook de 
functie van secretaris op zich.Van december 2005 tot maart 2011 heeft Gé zich een 
uitmuntende secretaris getoond: 

 41 nieuwsbrieven (113-153) zijn er door hem geredigeerd waarin hij met zijn eigen goede gevoel voor humor en 
nuance een goede mengeling wist te maken van berichten, geschiedenis van het bowlsspel, en mededelingen van 
huishoudelijke aard. Van de nieuwe mogelijkheden van het digitale tijdperk maakte hij ruim gebruik door verslagen te 
larderen met foto’s van de toernooien en andere belangrijke gebeurtenissen. In september 2006 deden ook de eerste 
kleurenfoto’s hun intrede in de nieuwsbrief. Daarnaast is ook de huidige goede archiveringsstructuur van het Haagse 
Bowls archief goeddeels zijn verdienste. 

Ook na zijn jaren in het bestuur was Gé door zijn positieve instelling en zijn rond uitkomen voor gezelligheid en het 
goede leven symbool voor het lid van de Haagse Bowls in optima forma. Helaas kampte hij de laatste jaren steeds 
vaker met zijn gezondheid en mochten wij in 2016 nog slechts incidenteel van zijn aanwezigheid genieten. 
 Op 12 april 2017 werd hij op de Bowls aan de koffie herdacht; vele leden van de Haagse Bowls waren aanwezig bij 
zijn afscheid op Ockenburgh 

Maarten Reeser 

0-0-0-0-0-0-0-0-0-0-0-0-0- 

Rond de Jaarwisseling 
Afsluiting en herbegin, voor zover niet het sportieve aspect betreff ende, van het verenigingsjaar van Haagse Bowls 
werden weer gemarkeerd door de pannenkoekenmaaltijd en het nieuwjaars diner. 
13 December, gelukkig een woensdag, was er weer de gezellige bijeenkomst bij de pan van persijn. Pannenkoeken 
wekten reminiscenties aan jeugd, een wijntje was, zonodig, compensatie voor confrontatie met het tegendeel daarvan.  
Maar hoofdmoot was uiteraard het samenzijn, een belangrijk resultaat van onze vereniging. 
De feestdagen lagen in het verschiet, besloten met het diner ter viering van het nieuwe bowlsjaar op 19 januari in 
Rozenstein. Wederom een feest, zowel door de keuze van het menu als door de voortreff elijke organisatie, met dank 
aan Simoneke. 

Rolf Wattendorff 



Redactie: Ralf Wattendorff en Maarten Reeser 
Reacties of bijdragen aan de nieuwsbrief zenden aan: 

email: hgbowls@xs4all.nl  of  schriftelijk: Kanaalweg 1-B 2584CC Den Haag 
 

 

 
Van het bestuur. 
 
-Diverse oud-leden hebben, traditiegetrouw, hun ballensets gedoneerd aan de club met de bedoeling dat het bestuur 
deze tegen (een redelijke) betaling kan verkopen aan leden die graag over eigen ballen willen beschikken. 
De ballen die nu beschikbaar zijn, zijn van een kleine maat. 
In het ballenhok staan nog diverse sets waarvan onbekend is van wie ze afkomstig zijn en of die ook verkocht mogen 
worden. 
Loulou en Nettie zullen dit binnenkort inventariseren. 
Onze vraag is: 
• -willen de leden, die geïnteresseerd zijn in de beschikbare ballen, dat ons laten weten? 
• -willen de oud-leden die nog ballen hebben staan in het hok dat bij ons melden? 
Graag bericht aan Nettie. 

Simoneke was degene die de traktaties van jarigen coördineerde en, indien nodig, voor “bestek” zorgde. 
Dat is nu overgenomen door Anita en Nettie. Willen jullie dat voortaan melden bij een van deze twee?   
Vooral de voorzitter is erin geïnteresseerd. Waarschuwing: het niet melden is geen garantie voor niet toegesproken 
worden! 
 
Mutatie in de ledenlijst: nieuw lid per 22 maart 2018: 
Marijke Onslow-Masset, Theo Mann Bouwmeesterlaan 530, 2596HL ’s-Gravenhage  Email:masset2012@gmail.nl 

Telefoon: 070-4060493 
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Nieuwe Leden stellen zich voor 
 
Graag maken wij gebruik van de gelegenheid om ons kort in de Nieuwsbrief te introduceren.  Wij hebben elkaar leren 
kennen in de destijds net door het Utrechts Studenten Corps opgerichte studentendisco Woolloomooloo in Utrecht, 
waar wij beiden studeerden. Monique was toen nog maar pas terug in Nederland na een lang verblijf in het buitenland 
(Zweden, Duitsland, Italië) met haar ouders. Wij zijn in 1974 getrouwd, hebben drie kinderen en inmiddels vijf 
kleinkinderen. Eigenlijk zijn wij al vrij snel daarna "zwervers" geworden. Barend is in 1978 het diplomatieke "klasje" 
ingegaan en met succes weer uitgekomen en dat leidde natuurlijk tot buitenlandse plaatsingen. Eerst als laagste 
diplomatieke medewerker en vervolgens langzaam maar toen nog vrij zeker met steeds meer verantwoordelijkheden 
en niet te vergeten plezier. Dat heeft ons een heerlijk en boeiend buitenlands leven gebracht met plaatsingen van drie 
tot vier jaren in Milaan, Lima, Montevideo, Djedda, New York, Geneve, Belgrado, Lima en Quito en een grote 
genegenheid voor Zuid-Amerika. De laatste vier plaatsingen als ambassadeursechtpaar en nu alweer een tijdje terug 
op het honk waar Monique o.m. haar draai heeft gevonden in de literatuur en als bestuurslid van het 
Damesleesmuseum. Dankzij de goede Cees Vel zijn wij in contact gekomen met Haagse Bowls en hebben al kunnen 
genieten van de fijne en ontspannen sfeer bij de vereniging. Wij zien uit naar veel spel en gezelligheid. 
 
Monique en Barend van der Heijden 
 
 
Na 36 jaar in Southampton, Engeland gewoond te hebben, vond dat ik moest beslissen: blijven of teruggaan naar 
Nederland. Omdat het Nederland werd, heb ik begin vorig jaar een paar maanden in Veldhoven bij Eindhoven 
gewoond op zoek naar een appartement. In eerste instantie overwoog ik in Eindhoven te blijven en ging ik op zoek 
naar bowling clubs aldaar. De secretaris van een plaatselijke club vertelde dat er alleen indoors gespeeld werd in 
Nederland: zij speelden in een zaaltje- en buitenbanen waren er als ik het me goed herinner alleen in  
‘‘s-Hertogenbosch en bij Haarlem.” 
Uiteindelijk heb ik een appartement gevonden in Den Haag. Zittend in de bus sprak ik met een mede-lid van de British 
Club hoe jammer het was dat bowling niet “in” was in Nederland. Zij zei: “maar Barbara Oskam, ook van de British 
club, bowlt toch?”. Bedoel je jeu de boules, wat hier in de buurt gespeeld wordt, vroeg ik. .Nee, bowls.  
Zo ben ik bij de Haagse Bowls terecht gekomen en zeer hartelijk door iedereen ontvangen. Hoewel ik een paar jaar in 
Southampton heb gespeeld, ben ik nog steeds een beginneling en ik zal zeker moeten wennen aan de andere regels en 
het spelen in de winter, 
 
Marijke Onslow 


